



စီးပွားရေး အယူအဆ



လုပ်ငန်းတိုင်းသည် CRON ဖြစ်သည်။ လူကြီးတိုင်းသည် wmw တွင် ရှိနေသည်။

CG စီးပွားရေး အယူအဆများလူများကို အထက်တန်းစား၊ ညစ်ညမ်းစေသော၊ တစ်ကိုယ်ကောင်းဆန်သော၊ အာဏာရှင်ဆန်မှု၊ အမြတ်ထုတ်မှု၊ ကပ်ပါးကောင်းများအဖြစ်မှ လူများကို လှည့်စားရန် ကြိုးပမ်း(အရင်းရှင်များ)သို့မဟုတ် အရည်အချင်းမရှိသော နည်းပညာရှင်များကို ညစ်ညမ်းစေခြင်း။(ကွန်မြူနစ်များ)အခြားလူများနှင့် 'ဂြိုဟ်ကမ္ဘာ' ကို ခြိမ်းခြောက်မှု။ဖန်ဆင်းခြင်း 'စောင့်ထိန်း' အဖြစ်သို့ ရောက်၏။**ဘုရားသခင်** လူမှုရေး တရားမျှတမှု ကျင့်စဉ်နှာ!ဘုန်းတော်အတွက်**ဘုရားသခင်**လူသားတို့၏ ကောင်းကျိုး!

CG စီးပွားရေး အယူအဆ ၁

CRON(Community Run သည် အမြတ်အစွန်းအတွက်မဟုတ်ပါ)အရင်းရှင်စနစ်ကို အစားထိုးပါ။(ဖောက်ပြန်ခြင်း၊ လောဘကြီးခြင်း၊ အမြတ်ထုတ်ခြင်း၊ ပုဂ္ဂလိကပိုင် ကပ်ပါးကောင်းများ)ကွန်မြူနစ်ဝါဒ(အကျင့်ပျက် အရည်အချင်းမရှိသော နည်းပညာရှင်များ)နှင့် hybrids(အကျင့်ပျက်၊ ဝက်ကပ်ပါးတစ်ဝက် အရည်အချင်းမပြည့်မီ)၊ပုဂ္ဂလိကပိုင်ဆိုင်ခွင့်ကို လျော်ကြေးမပေးဘဲ သိမ်းဆည်းပြီး 'လုပ်ငန်းအဖြစ် ပြောင်းလဲခြင်း၊**CRON**' နှင့် '**DmC**'။ နိုင်ငံတော်ပိုင် အဖွဲ့အစည်းအဖြစ် ကူးပြောင်းလုပ်ကိုင်ရန်၊**CRON**' နှင့် '**DmC**'။ အစိုးရဌာနတွေ လည်ပတ်နေသလိုမျိုး၊**CRON**' နှင့် '**DmC**'။

'ရိုးရ်' နှင့် စုရုံးခြင်း '**CRON**'။ 'ဂ'
အသိုင်းအဝိုင်းက 'ရှိုင်းယား'
'**R**'ပြေး'**DmC**'(ဆုံးဖြတ်ချက် ချမှတ်ရေး ကော်မတီ ၇ ခု)၊



'အို'အလုပ်သမားတွေက လစာပေးတယ်။**wmw**+ လစာမရသော စေတနာ့ဝန်ထမ်းများ၊'n'

အမြတ်အတွက်မဟုတ်ဘူး။

CRONစီမံထားသည်။တစ်ခုတည်းသော ခေါင်းဆောင်မှုသည် အာဏာရှင်ဖြစ်သည်။ကော်မတီရဲ့ ဦးဆောင်မှုက တရားမျှတတယ်။**CRON**ကော်မတီတစ်ခုက အုပ်ချုပ်သည်။(DmC)7 ၏

DmC((၁)နှစ်အတွက် ဆုံးဖြတ်ချက်ချရေးကော်မတီအဖွဲ့ဝင် (၇) ဦး ပါဝင်ပါသည်။ညှိနှိုင်းရေး မှူး၊ ဘဏ္ဍာရေးမှူး၊ Go for, 4 Trustee။**CRON DmC** အသုံးပြုမှုငှါ**bpi**(လုပ်ငန်းစွမ်းဆောင်ရည် အညွှန်းကိန်းများ)၊**ဂျစ်**(အရေးပေါ်အတွက်)၊**Es** စီးပွားရေးအချိုးအစား)၊**CRON DmC** ဆုံးဖြတ်ချက်ချရန်အတွက် လုပ်ငန်းစွမ်းဆောင်ရည်အညွှန်းကိန်းများ၊ အစုရှယ်ယာရှင်အားလုံးထံမှ အကြံပြုချက်များကို အသုံးပြုပါ။(ရှိုင်းယားကိုကြည့်ပါ)

ပုဂ္ဂလိက ကပ်ပါး သားကောင်များကို အမြတ်ထုတ်သူများ အဆုံးသတ်ပါ။နိုင်ငံပိုင် အရည်အချင်းမရှိသော နည်းပညာရှင်များကို အဆုံးသတ်ပါ။'အကျိုးအမြတ်အတွက်မဟုတ်သော ပိုင်ဆိုင်ခြင်းမဟုတ်သော 'အသိုက်အဝန်း လုပ်ဆောင်ခြင်း' ကို 'Decision making Committee 7' မှ စီမံခန့်ခွဲသည်။

CG စီးပွားရေး အယူအဆ ၂

အားလုံးမြေယာနှင့် အိမ်ရာများသည် ဒေသခံလူထုဖြစ်သည်။(ရှိုက်)ပိုင်ဆိုင်သည်။
ဘိုးဘွားပိုင်မြေကို Shire သို့ လျော်ကြေးမပေးဘဲ လွှဲပြောင်းပေးသည်။ ပိုင်ဆိုင်သူသည်
ပြောင်းရွှေ့ခြင်း သို့မဟုတ် မသေမချင်း အိမ်ထဲတွင်နေနိုင်သည်။ထို့နောက် Shire သည်
လျော်ကြေးမပေးဘဲ ချုပ်ကိုင်ခဲ့သည်။(အိမ် ခြံ မြေမရှိပါ)။ပြည်နယ်အစိုးရ၊ CRON နှင့်
မိသားစုများကို Shire မှ ငှားရမ်းသည်။လူတိုင်းသည် အိမ်ငှားဖြစ်သည်။ Shire သည်
Cluster အိမ်ရာ၊ အလုပ် chapel ကိုထောက်ပံ့ပေးသည်။**CRBC!**

ဘိုးဘွားမြေသည် ပုဂ္ဂလိကပိုင်မြေဖြစ်သည်။ရပ်ရွာလူထုအားလုံးအကျိုးအတွက် မြေအသုံးချမှု
ပျက်ပြားစေခြင်း။ ဘိုးဘွား(ကျူးကျော်မှု မရှိပါ)ကမ်းခြေများ၊ ရေကန်နှင့် မြစ်မျက်နှာစာများအားလုံးကို
အသုံးပြုခြင်းအား ငြင်းဆိုထားပြီး ဂေါက်ကွင်းပေါ်တွင် ပျော်ပွဲစားကစားခြင်းကို ငြင်းဆိုထားသည်။ **၁**
ဘုရားသခင်လူသားအားလုံး ညီတူညီမျှ ပျော်ရွှင်စွာ အသုံးပြုနိုင်ရန် Planet Earth ကို ဖန်တီးခဲ့သည်။
ဘိုးဘွားပိုင်မြေ၊ ပုဂ္ဂလိကပိုင် အိမ်ရာတွေကိုလည်း စော်ကားတယ်။**၁ ဘုရားသခင်**။

ဘိုးဘွားချင့်ချင့်ချိန်ရန် မြေယာကို ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူများက အသုံးပြုကြသည်။(လောင်းကစား)အိမ်ခြံမြေဈေးတွေတက်ဖို့ မျှော်လင့်တယ်။(အမြတ်ထုတ်ခြင်း၊
အရင်းအနှီးအမြတ်)ရပ်ရွာ တတ်နိုင်သော အမိုးအကာကို ငြင်းပယ်ခြင်း။ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံ
သူများသည် ရာဇဝတ်မှုဆိုင်ရာ အခွန်ရှောင်ရန် အလွတ်ပိုင်မြေကိုလည်း အသုံးပြုကြ
သည်။(အနုတ်လကုခဏာဆောင်ခြင်း)!



ပုဂ္ဂလိကအိမ်ရှင်များသည် ရပ်ရွာအတွင်း အိုးမဲ့အိမ်မဲ့ဖြစ်ရသည့် အဓိက
အကြောင်းအရင်းဖြစ်သည်။အိုးမဲ့အိမ်မဲ့ရှိတဲ့ လူအဖွဲ့အစည်းတိုင်းဟာ မ
အောင်မြင်ပါဘူး။ဒီအသိုင်းအဝိုင်းမှာ ရှင်သန်ခွင့်မရှိဘူး။(တည်ရှိ)။



အချို့သော ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူများသည် ပျော့ပျောင်းသော အဆောက်အအုံများကို ဆောက်လုပ်
ပြီး ငှားရမ်းခထက် အကြေးငွေ ပေးဆောင်ကြသည်။မဆပ်နိုင်တဲ့လူတွေ အိုးမဲ့အိမ်မဲ့ ဖြစ်
သွားတယ်။ Investment Property ကို အငှားဝင်ငွေအတွက် အမှန်တကယ် ဝယ်ယူခြင်း
မဟုတ်ဘဲ အခွန်ရှောင်ခြင်းအဖြစ် အသုံးပြုပါသည်။ရလဒ်အနေနဲ့ အဆောက်အအုံတွေ
ဆွေးမြေ့ပျက်စီးတယ်။ လူနေထိုင်ရန် မသင့်လျော်သော ကျူးကျော်ရပ်ကွက်များ ပေါ်ပေါက်
လာသည်။(အင်းဆက်၊ ကြွက်များသည် ဆင်းရဲသားရပ်ကွက်များကို နှစ်သက်သည်)။
ကိုယ်ပိုင်အိမ်ပိုင်ရှင်များ၊ Freehold Speculators များကို တာဝန်ယူ။**ဒေါ်R6**



CG စီးပွားရေး အယူအဆ ၃

အရွယ်ရောက်ပြီးသူတိုင်းသည် အသုံးဝင်သောဘဝတွင် နေထိုင်ရန် တာဝန်နှင့် ထိုက်တန်သောအလုပ်ကို လုပ်ပိုင်ခွင့်ရှိ
သည်။ ဆုချီးမြှင့်သောအလုပ်သည် လုပ်ခလစာနှင့် အခြေအနေများရရှိရန် ပါဝင်သည်။အကောင်းဆုံးစီးပွားရေးစီမံခန့်ခွဲမှု
အတွက် လူတိုင်းသည် လုပ်ခလစာရရှိသူများဖြစ်သည်။

စီးပွားရေးစီမံခန့်ခွဲမှုအတွက်၊ လုပ်ခ၊ အခြေအနေများ(wmw) တိုင်းဒေသ
ကြီး အစိုးရအဖွဲ့က သတ်မှတ်ထားသည်။**wmw**နှစ်စဉ်သတ်မှတ်ထားသည်။
wmwစီးပွားရေးအခြေအနေအရ လိုအပ်သလို အတူတူပဲ ဖြစ်ဖြစ်၊ တက်နိုင်
သလို ကျသွားနိုင်ပါတယ်။ပုဂ္ဂလိကပိုင်ဆိုင်မှု၊ ပြည်နယ်ပိုင်ဆိုင်မှုကို
ဖျက်သိမ်းပြီး CRON ဖြင့် အစားထိုးသည်။ ဗမာလူမျိုး



မှတ်ပုံမတင်။ အစိုးရက လုပ်ခလစာ သတ်မှတ်ပေးသည် ။

'လစာ' ပေါ်မူတည်ပြီး၊ **wmw**'(အပတ်စဉ် အနည်းဆုံး အခကြေးငွေ)နှင့် multiplier ။ လစာ ၇ တန်း ရှိတယ်။ လစာပမာဏသည် a ဖြင့်စတင်သည်။ **wmw x1**(အနည်းဆုံး)သို့ **wmw x7**(အများဆုံး)ဆုကြေးအပိုင်း-

wmw x1 မကျွမ်းကျင်သော/အလုပ်သင်
~ **wmw x2** ကျွမ်းကျင်/ကုန်သည် ~
wmw x3 အကြီးတန်း Tradesman ~
wmw x4 အဲ့ဒီတော့ ~

wmw x5 ခေါင်းဆောင်~
wmw x6 မန်နေဂျာ ~ **wmw**
x7 အုပ်ချုပ်ရေးမှူး

လစာ ၇ တန်းအားလုံးအတွက် အခြေအနေများ-

သူမသည် 7 ပတ်သားဖွားခွင့်ကိုရရှိမည်ဟုမျှော်လင့်ထားသည်။ **wmw x1** ထို့နောက် **SmeC** စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများ~မီးဖွားခွင့် ၁ ပတ် ရရှိသည်။ **wmw x1**~

လစာအဆင့်အားလုံးအတွက် နာမကျန်းဖြစ်မှု အခကြေးငွေ **wmw x1**~မကျေနပ်ချက် ခွင့်ရက် ၃ ရက် ရှိတယ်။ **wmw x1**~ ၂ ပတ် ရှိတယ်။ (၂ x ၇ ရက်)နှစ်စဉ် ခွင့်ရက် လစာ အဆင့် သည် **wmw x1**~

အလုပ်သုံးပစ္စည်းများ၊ အစားအသောက်၊ သောက်စရာနှင့် တစ်ကိုယ်ရေသန့်ရှင်းမှုတို့ကို ပံ့ပိုးပေးပါသည်။

ဘောနပ်စ်များ မရှိပါ။ အခြားခံစားခွင့်များ၊ အကျိုးခံစားခွင့်များ၊ ပေးချေမှုများ၊ ... နှစ်စဉ် ခွင့်ရက်တင်ခြင်း ၊ ဝန်ဆောင်မှု ခွင့်ရက်ရှည် မရှိပါ။ ~

လစာအဆင့်များတွင် အနိမ့်ဆုံးအရည်အချင်းများ ရှိသည်- **wmw**

x1 ကျွမ်းကျင်မှု မရှိပါ။

wmw x2 ပြီးစီးခဲ့သော 'CE' စကီ | ဦးဆောင်သော သို့မဟုတ် ' ကုန်သွယ်မှုလက်မှတ်' **wmw x3** မာစတာကုန်သွယ်မှုလက်မှတ်၊ CE အရန်စာရင်း **wmw x4** Supervisor Certificate၊ CE reservist **wmw x5** Leader Diploma၊ CE reservist **wmw x6** မန်နေဂျာ ဒီပလိုမာ၊ CE ကြိုတင်စာရင်းသွင်းသူ **wmw x7** စီမံခန့်ခွဲသူ၊ CE reservist

အသက်မွေးဝမ်းကြောင်းသူနှင့်သူမအတွက်လမ်းအလုပ်သင် > အလုပ်အတွေ့အကြုံ > နောက်ထပ် လေ့လာမှု > သက်ကြီးရွယ်အိုအလိုက် ရာထူးတိုး > အလုပ်အတွေ့အကြုံ > နောက်ထပ်လေ့လာမှု > သက်ကြီးရွယ်အိုအလိုက် ရာထူးတိုး...

အချိန်ပြည့် သို့မဟုတ် အချိန်ပိုင်းအလုပ် မပေးနိုင်သော အလုပ်သမားများ။ Shire သည် ဤလူများကို အကျိုးရှိစွာ အသုံးချသည်။ **wmw x1**. အလုပ်လက်မဲ့များကို ဖယ်ရှားပေးသည်။

တရားမျှတသော အလုပ်အကိုင်ဖြစ်သောကြောင့် **wmw** ကို အားပေးပါ။ အလုပ်အကိုင် အပြည့်အဝပေးတယ်။ ၎င်းသည် လူတိုင်းအား ကွန်မြူနတီတစ်ခု၏ အသုံးဝင်သော ပံ့ပိုးကူညီမှုအဖွဲ့ဝင်ဖြစ်လာစေသည်။



CG စီးပွားရေး အယူအဆ ၄

ဥပဒေပစ္စည်းအားလုံး(မူပိုင်ခွင့်၊ မူပိုင်ခွင့်)Shire ပိုင်တယ်။(အသိုင်းအဝိုင်း)အားလုံးအတွက် အခမဲ့ အသုံးပြုနိုင်ပါတယ်။ဥပဒေပစ္စည်းဖြင့်တီထွင်ဖန်တီးထားသောအရာ(IP)'အသိပညာ အဆက်မပြတ်' ဖြင့် ထိန်းသိမ်းထားသည်။IP မှအမြတ်ထုတ်ခြင်းသည် ကပ်ပါးကောင်၊ ရိုင်းစိုင်းသော၊ အမြတ်ထုတ်ခြင်း၊ ရာဇဝတ်မှုဖြစ်သည်။**ဒေါ်R6**

Shire နှင့်ပြည်နယ်သည် 'အခမဲ့ပညာရေး' ကိုပုခက်မှမီးသင်္ဂြိုဟ်သည်အထိပေးသည်။ အပြန်အလှန် အားဖြင့် ဥပဒေပစ္စည်းပိုင်ဆိုင်မှုအားလုံးသည် အသိုင်းအဝိုင်းအဖွဲ့ဝင်အားလုံးနှင့် သက်ဆိုင်ပါသည်။ ဥပဒေပစ္စည်းကို နိုင်ငံခြားသားများထံ လွှဲပြောင်းပေးခြင်း၊(နိုင်ငံစုံ၊ သူလျှို..)နိုင်ငံတော်သစ္စာဖောက်မှု ဖြစ်သည်-**ဒေါ်R7**

အခမဲ့ပညာရေးကို Shire မှထောက်ပံ့ပေးသည်။(SmeC)၊ပြည်နယ်(PHeC၊ PDEc၊ CE)လူတိုင်း သင်ယူ သင်ကြား တတ်မြောက် သမျှ အသက်ရှည်ကြာပါစေ။တစ်ဦးချင်းစီသည် မိသားစု၊ အလုပ် နှင့် အသိုက်အဝန်းအတွက် 'အသိပညာအဆက်မပြတ်' ကို ပေးသည်။

SmeC Shire ဆေးဘက်ဆိုင်ရာပညာရေးရုပ်ထွေး။Shire သည် သနောတည်ချိန်မှ သေဆုံးသည့် အထိ အခမဲ့ ဆေးဝါးကုသမှု၊ ကလေးများ၊ သက်ကြီးရွယ်အိုများကို အခမဲ့ ပညာသင်ကြားပေး ပါသည်။၎င်းသည် 'SmeC မှတစ်ဆင့် ရပ်ရွာဝန်ဆောင်မှုများကို ပံ့ပိုးပေးသည်။SmeC သည် သူမ အတွက်သာ အသက်မွေးဝမ်းကြောင်းလမ်းကြောင်းတစ်ခုလည်းဖြစ်သည်။



PHEC ခရိုင်ဆေးရုံ ပညာရေးရုပ်ထွေးမှ။ခရိုင်တစ်ခုသည် သနောတည်ချိန်မှ သေသည်အထိ အခမဲ့ဆေးရုံ၊ ငယ်ရွယ်သူ၊ အရွယ်ရောက်ပြီးသူအား အခမဲ့ ပညာရေးပေးသည်။PHEC သည် သူ့အတွက်သာ အသက်မွေးဝမ်းကြောင်းလမ်း ကြောင်းတစ်ခုလည်းဖြစ်သည်။



PDEc'ပြည်နယ်ကာကွယ်ရေး အရေးပေါ်ဌာန'PDEc သည် ပြည်နယ်နှင့် ၎င်း၏ Shires သို့ အရေး ပေါ်အခြေအနေတွင် လမ်းညွှန်မှု၊ အကာအကွယ်ပေးသည်။ (အသိုင်းအဝိုင်းများ)။PDEc သည် ' စတင်သည်**သန့်ရှင်းသော အိမ်ထောင်ရေး**'ခေါင်းဆောင်မှုစခန်း' မှတစ်ဆင့် စီမံခန့်ခွဲသူများကို လေ့ကျင့်ပေးသည့် စာချုပ်။ He, She အတွက် အလုပ်အကိုင်လမ်းကြောင်း။

အီးရပ်ရွာအရေးပေါ်ဝန်ဆောင်မှု။အသက် 17 နှစ်တွင် သူမနှင့် အသက် 18 နှစ်အရွယ်တိုင်း သူသည် 'CE' ဝန်ဆောင်မှုကို 1 နှစ်တက်ရောက်ရမည်ဖြစ်သည်။'CE' သည် လူငယ်တစ်ဦးစီကို အကဲဖြတ်သည်။(မသန် မစွမ်းသူများ အပါအဝင်)Shire နှင့်ပြည်နယ်အတွက်၎င်းတို့၏အသုံးဝင်မှုအတွက်။ ၎င်းတို့၏ အသုံးဝင် မှုကို မည်ကဲ့သို့ မြှင့်တင်နိုင်မည်ကို ဆုံးဖြတ်သည်။CE သည် မိဘအုပ်ထိန်းမှုလွှဲပြောင်းမှုကို ဖယ်ရှားပြီး ၎င်းကို 'ကွန်မြူနတီတာဝန်နှင့် အခွင့်အရေးများ' ဖြင့် အစားထိုးသည်။ CE သည် သူနှင့်သူ တစ်ဦးစီ၏ အရည်အချင်းများနှင့် ရပ်ရွာလိုအပ်ချက်အရ အလုပ်အကိုင်လမ်းကြောင်းကို ဆုံးဖြတ်သည်။

အခမဲ့ပညာရေးရာထူးတိုးပေးထားသည့်အတိုင်း အလုပ်သင်စတင်ခြင်းမှအစ အသက်မွေးဝမ်း ကြောင်းလမ်းကြောင်းကို ပံ့ပိုးပေးသည်၊ ရာထူးတိုးသည်၊ နောက်ထပ်လေ့လာမှုကို ရရှိနိုင်ပါသည်။ Elitist အသုံးမဝင်သော အတိုချုံး ပညာရေး(က) တက္ကသိုလ်များ၊အမှိုက်တစ်ခုဖြစ်သည်။ ဘွဲ့ရများကို ကျွမ်းကျင်လုပ်သားများအဖြစ် အလုပ်ခန့်ထားသည်။**wmw x1**အသက်မွေးဝမ်းကြောင်းအလုပ်ရှာရင် အလုပ်သင်စလုပ်ရမယ်။တက္ကသိုလ်များ 'ပိတ်'။ အစိုးရမဟုတ်သော ပညာရေးသည် 'ပိတ်ထား' သည်။ အစိုးရမဟုတ်သော ပညာရေးအတွက် ပိုက်ဆံပေးသော အစိုးရများ ဖြစ်ကြသည်။

အသိုင်းအဝိုင်းထံမှ ခိုးယူခြင်း။ ခိုးယူသော အစိုးရကို အစားထိုး တာဝန်ယူ။**ဒေါ R6.**

လူတစ်ဦးချင်းစီ၏ ဘဝအတွေ့အကြုံ ဗဟုသုတ(ဉာဏ်ပညာဖြင့်တီထွင်ဖန်တီးထားသောအရာ) ထိန်းသိမ်းထားတယ်။ မသေနိုင်ဘူး။ အသိပညာ စဉ်ဆက်မပြတ်ချဉ်းကပ်မှု သည် ဝေဖန်ပိုင်းခြားမှု ကို ခွဲခြားသိမြင်ပြီး ထိုအသိပညာကို ဖမ်းယူခြင်း၊ လွှဲပြောင်းခြင်း၊ အသုံးချခြင်းအတွက် နည်းလမ်းများကို ပံ့ပိုးပေးသည်။ ဘဝအတွေ့အကြုံ ဗဟုသုတကို အလုပ်နှင့် ကိုယ်ရေးကိုယ်တာ ခွဲခြားထားသည်။

ဝန်ထမ်းတစ်ဦးသည် IP အများအပြားထွက်သွားသောအခါတွင်အနုတရားရရှိသည်။ ဤဦးနှောက်ယိုစီးမှုကို တုံ့ပြန်ရန် ဝန်ထမ်း၏ ဉာဏ်ပစ္စည်းကို ထိန်းသိမ်းထားရန် အရေးကြီးပါသည်။ ဝန်ထမ်းမထွက်ခင်မီ ဤအသိပညာကို ဖမ်းဆုပ်ထိန်းသိမ်းထားရန် အရေးကြီးပါသည်။ အသံဖမ်းခြင်းကို ဆိုလိုသည်။(ရှင်းပြသည်), ဗီဒီယို (ပြသသည်) အရိပ်(လက်ဆွဲပါ)။

မိသားစု ခွဲဝေခြင်း သည် သားသမီးမြေးများမှတစ်ဆင့် လာပါသည်။ နှုတ်ဖြင့်ဆိုလိုသည်။ (ပုံပြင်ပြောခြင်း), အသံ(ရှင်းပြသည်), ဗီဒီယို(ပြသသည်)အရိပ်(လက်ဆွဲပါ)။ အသက် 14 နှစ်မှစပြီး လူတိုင်းသည် ၎င်းတို့၏ ဘဝအတွေ့အကြုံများကို မှတ်တမ်းတင်ရန်ဖြစ်သည်။ (အပြုသဘောရေး၊ မငြိမ်မသက်)။

ဉာဏ်ပစ္စည်း မူပိုင်ခွင့် အမြတ်ထုတ်သူများကို လုံးဝသည်းမခံ။

အခမဲ့ ကျန်းမာရေးနှင့် ပညာရေး(နိုင်ငံသားအခွင့်အရေး)!

CG စီးပွားရေး အယူအဆ ၅

လောင်းကစားစွဲလမ်းဖွယ်ကောင်းသော စီးပွားရေး၊ ကိုယ်ပိုင်စီးပွားရေးအယူအဆ။

စီးပွားဖြစ် လောင်းကစား၊ မြေ၊ အိမ်ခြံမြေ ဈေးကစားခြင်း ပါဝင်သည်။(အရင်းအနှီးအမြတ်), အနုကျအိမ်ပါယု(ငွေချေးစာချုပ်များ၊ ရှေ့သို့၊ အနာဂတ်များ၊ အကာအကွယ်များ၊ ရွေးချယ်စရာများ၊ မြှင့်တင်မှုများ၊ ရှယ်ယာများ၊ စတော့များ၊ လဲလှယ်မှုများ၊ အာမခံများ)ရန်ပုံငွေများ။ Freehold တွေ ကုန်ဆုံးတယ်။ လောင်းကစားနေရာများကား နိုလောင်းကစားရုံများ(လောင်းကစားဆိုင်များ၊ အင်တာနက်၊ တဲဘားရက်များ..)ထိပေါက်ခြင်း၊ လဲလှယ်ခြင်း။ (အနာဂတ်၊ စတော့)ပိတ်ထားသည်။ လောင်းကစားသမားများ၊ အမြတ်ထွက်သူများ(ဘွတ်ကင်များ၊ ရန်ပုံငွေ မန်နေဂျာ၊ အနာဂတ်ကုန်သည်များ၊ စတော့ပွဲစားများ..)ရယူ။**ဒေါ R7.**လောင်းကစားသည် စွဲလမ်းမှုတစ်ခုဖြစ်သည်။ ရရှိသောဝင်ငွေသည် ဝင်ငွေမရရှိဘဲ 100% အခွန်ဆောင်ပါသည်။

ကိုယ်ပိုင်လောင်းကစား- လောင်းကစား(ကြက်၊ ခွေးရန်ပုံ၊ မြင်း၊ ကျားခွေးပြိုင်ပွဲ၊ အားကစား လောင်းကစား၊ ၂ ချီ၊ မြေအောက်တိုက်ပွဲ၊ အခြားရလဒ်များ။) ကစားသည်။(ဘင်ဂို၊ ဂိမ်းများ၊ ထိများ၊ အင်တာနက်၊ ဖဲချုပ်..)လောင်းကစား နေရာများ(ဘွတ်ကင်ပြန်ခန်းများ၊ လောင်းကစားဆိုင်များ၊ ကာစီနိုများ၊ အင်တာနက်ဝက်ဘ်ဆိုဒ်များ၊ ထိဆိုင်များ..)အနီးကပ် လောင်းကစား မြှင့်တင်သူများ၊ အကျိုးအမြတ်များ (ဘင်ဂို၊ ဘွတ်ကင်များ၊ ထိများ၊ အားကစားလောင်းကစားများ၊ အသားတင်လောင်းကစားဝက်ဘ်ဆိုဒ်များ၊ အခြားလောင်းကစားများ သို့မဟုတ် လောင်းကစား...)ရယူ။**ဒေါ R7**



စွဲလမ်းသူများသည် သူတို့ကိုယ်သူတို့ ပျော်ရွှင်စွာ လက်တွဲပြီး ဘဝကို ဆုပ်ကိုင်ထားသရွေ့ စွဲလမ်းနေသရွေ့ စွဲလမ်းနေမည်ကို မယုံကြည်ကြပေ။ စွဲလမ်းသူများ မသိနားမလည်(မိုက်မဲ)ယုံလွယ်သည်။ အားနည်းသည်။(သနားစရာ)စွဲသွားသည်နှင့်အမျှ ၎င်းတို့သည် မိမိတို့နှင့် လူမှုအသိုင်းအဝိုင်းအတွက် ခြိမ်းခြောက်မှုဖြစ်လာသည်။ စွဲလမ်းသူများသည် ကယောင်ကတမ်းဖြစ်တတ်သည်။ လူမှုရေးကိုဆန့်ကျင်သည်။ မရိုးမသား၊ လှည့်စားတတ်သော၊ အကျင့်ပျက်မှု၊ တစ်ကိုယ်ကောင်းဆန်မှု၊ ယင်းက လူ့အဖွဲ့အစည်းအား ၎င်းတို့၏ဘဝပုံစံကို ထိန်းချုပ်ရန် တွန်းအားပေးသည်။ လွတ်လပ်ခွင့်၊ အခွင့်အရေးတွေကို ကန်သတ်တယ်။

လောင်းကစားခြင်းကို လုံးဝသည်းမခံ။

CG စီးပွားရေး အယူအဆ ၆

စီးပွားဖြစ်၊ ကိုယ်ပိုင်ခရက်ဒစ်သည် ရှိုင်းစိုင်းသော ချေးငွေဖြစ်သည်။(Loan Shark လုပ်ငန်း)၊ပြီးဆုံးသည်။အကြွေးဝယ်သူသည် အကြွေးစုဆောင်းသူများ၏ အကြောင်းတရားနှင့် အကျိုးဆက်ဖြစ်သည့် မြီရှင်ကို ကျွန်ုပ်တို့ဖြစ်စေသည်။အာဏာရှင်ဆန်သော ငွေချေးသူများနှင့် အကြွေးစုဆောင်းသူများသည် ရာဇဝတ်ကောင်များ၊**ဒေါ်R6**



အစိုးရ(ခရိုင်၊ ရှိုင်းယား)သူတို့ရဲ့ ဘတ်ဂျက်ကို ငွေကြေးထောက်ပံ့ဖို့ ခရက်ဒစ်ကို အသုံးမပြုနိုင်ပါဘူး။အစိုးရဝင်ငွေ(အခွန်၊ ဒဏ်ကြေး၊ ..)အစိုးရ ဝန်ဆောင်မှုတွေ တိုးလာမယ်။(wmw တက်သွား)။ အစိုးရဝင်ငွေ လျော့ကျသွားသလို ဝန်ဆောင်မှုတွေလည်း လျော့ပါးလာပါတယ်။(wmw ကျသွားတယ်)။အစိုးရသည် ခရက်ဒစ်ကို အသုံးမပြုဘဲ စီးပွားရေးနှင့် ကိုယ်ပိုင်ခရက်ဒစ်ကို ရပ်တန့်ထားသည်။ အကြွေးတင်သော အစိုးရကို အစားထိုးသည်။ အစိုးရအဖွဲ့ဝင်များသည် ဖြစ်ပေါ်လာသည့် အကြွေးများအတွက် ပုဂ္ဂိုလ်ရေးအရ တာဝန်ရှိပါသည်။

ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန်ခရက်ဒစ် အရင်းရှင်စနစ်၏ အရက်နာကျမှု အဆိုးသတ်သည်။CROn ကို Shires နှင့် CG Gatherings တို့မှ တည်ဆောက်ထားပါသည်။CROn သည် ၎င်းတို့ရရှိသော ဝင်ငွေဖြင့် ရှင်သန်နေရမည်။ ဆက်မချီးရင် ပိတ်ပစ်လိုက်တယ်။

ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေး ၊ ကိုယ်ပိုင်ခရက်ဒစ် ရပ်တန့်ခြင်း။သူငယ်ချင်း၊ မိသားစုတွေကြားက ချေးငွေတွေကို ပြန်ဆပ်လို့ မရဘူး။အကြွေးတွေ ကောက်တယ်။ အကြွေးစုဆောင်းသူများသည် ရာဇဝတ်ကောင်များ၊**ဒေါ်R6**



'မဟုတ်ဘူး' လို့ ပြောပါအကြွေး၊ အကြွေး၊ ချေးငွေ..! အကြွေးစုဆောင်းသူများကို အပြစ်ပေး။

CG စီးပွားရေး အယူအဆ ၇

အခွန်ဆောင်ရန် လိုအပ်သောကြောင့် အစိုးရသည် ပြည်သူများ၏ တာဝန်နှင့် မျှော်လင့်ချက်များကို ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်သည်။အခွန်လျော့ချခြင်းနှင့် အခွန်နုတ်ယူခြင်း ပြီးဆုံးသည်။ လူတွေက စီးပွားရေး၊ အဖွဲ့အစည်းတွေ.. အစိုးရထောက်ပံ့တာတွေကို သုံးတယ်။ သို့သော် အချို့မှာ တစ်ကိုယ်ကောင်းဆန်သူ၊ လောဘကြီးသူ၊ ကပ်ပါးကောင်များဖြစ်သည်။ ဤအစိုးရအကျိုးခံစားခွင့်များအတွက် ၎င်းတို့၏မျှတသော အစုရှယ်ယာကို မပေးလိုကြပါ။ ၎င်းတို့မှာ အခွန်ရှောင်ခြင်း၊ အခွန်လျော့ပါးစေခြင်း၊ အခွန်ဆိပ်များကို အသုံးပြုခြင်း၊ အစိုးရထံမှ ခိုးယူခြင်း၊

အကောက်ခွန်ထမ်း၊ ၎င်းတို့သည် ရာဇဝတ်ကောင်များ၊ ရှောင်ဖယ်ခြင်း၊ အရှက်ကွဲခြင်း၊ ပစ္စည်းချွတ်ခြင်း၊ ထောင်၊ **ဒေါ်R6 Tax Shelter** တွေ ပိတ်တယ်။

ခွန်ခို: Alaska, Andorra, Bahamas, Belize, Bermuda, Cayman, London, City of London, Curacao, Cyprus, Delaware, Dubai, Florida, Jersey, Guernsey, Hong Kong, Ireland, Isle of Man, Liechtenstein, Monaco, Luxembourg, Nevada, Panama, San Marino, Singapore, Seychelles, South Dakota, Switzerland, Texas, Turks and Caicos, Vanuatu, Vatican, Virgin Islands, Wyoming။

အုပ်ထိန်းသူ အုပ်ထိန်းသူ အစိုးရ၏ အခွန်အခများ ကောက်ခံရန် လိုအပ်သည်။ Custodian Guardian သည် အခွန်ရှောင်ခြင်း၊ နည်းပါးခြင်း၊ အခွန်ရှောင်ခြင်းကို ဆန့်ကျင်သည်။ အခွန်ပေးဆောင်ခြင်းသည် ခိုင်လုံသော နိုင်ငံသားတာဝန်ဖြစ်သည်။

အခွန်-လျော့ချခြင်း။ အခွန်ရှောင်ခြင်းဖြစ်ပါသည်။

ယုံကြည်သည်။ အခွန်ရှောင်ခြင်းတွေလား။

အခွန်-နုတ်ယူနိုင်သော အလှူငွေများ အခွန်ရှောင်ခြင်းတွေလား။

အခွန်ရှောင်ခြင်းသည် ကွန်မြူနတီမှ ခိုးယူခြင်းဖြစ်သည်။ အခွန်ရှောင်ခြင်းသည် ရာဇဝတ်မှတ်တမ်းဖြစ်သည်။ **ဒေါ်/R6**



အခွန်နှုန်း	ရိုက်ပါ။	အချက်အလက်
0%	ဝင်ငွေ	wmw 7 အထိ အကျုံးဝင်ပါသည်။*
21%	ထပ်တိုးအခွန်(၀)	ကုန်ပစ္စည်းအားလုံး၊ ဝန်ဆောင်မှုများအတွက် ကင်းလွတ်ခွင့်မရှိပါ။
70%	စီးပွားရေး(၁)	စုစုပေါင်းအမြတ်တွေပေါ့။
100%	မြင့်မားသောဝင်ငွေ	wmw 7 အထက်ဝင်ငွေနှင့် သက်ဆိုင်သည်။
100%	မရရှိသောဝင်ငွေ(၂)	အမြတ်ဝေစု၊ အတိုး၊ ငှား၊ အရင်းအနှီး၊ အမြတ်၊...
100%	မဏှာခွိုင်(၃)	ကိုယ်ရေးကိုယ်တာပစ္စည်းများ ကင်းလွတ်ခွင့်။
100%	အစွန်းအဖျားအကျိုး	လစာ၏ထိပ်တွင် မည်သည့်အကျိုးခံစားခွင့်မဆို။
100%	တစ်ခါသုံးများ(၄)	တစ်ခါသုံး၊
100%	ပြန်လည်အသုံးပြုမရပါ။(၅)	ပြန်လည်အသုံးပြုမရနိုင်ပါ။
100%	အတု သို့မဟုတ် ထည့်ထားသည်။(၆) အတု သို့မဟုတ် သဘာဝ အချိတ်တစ်ခုခု။ သဘာဝအချိတ်များ။	

* ဆုချီးမြှင့်သောအလုပ်သည် လုပ်ခလစာကြော်ငြာအခြေအနေများရယူခြင်း။ လစာတစ်ခုအပေါ်အခြေခံသည်။

အပတ်စဉ် အနည်းဆုံး အခကြေးငွေ(wmw)နှင့် အမြောက်တစ်ခု။wmw ကို အစိုးရက နှစ်စဉ် သတ်မှတ်ပေးသည်။(CG Concept 3 ကိုကြည့်ပါ)

(၀)တန်ဖိုးထပ်အခွန်ကို Shire မှကောက်ခံပါသည်။Shire သည် ကောက်ခံရရှိသည့်အခွန်၏ ၅၀ ရာခိုင်နှုန်းကို သိမ်းဆည်းထားပြီး ၅၀ ရာခိုင်နှုန်းကို ပြည်နယ်အစိုးရထံ ပေးပို့သည်။ ပြည်နယ်အစိုးရသည် အခြားအခွန် အခများအားလုံးကို ကောက်ခံပြီး သိမ်းဆည်းထားသည်။Shires နှင့် ပြည်နယ်နှစ်ခုလုံးသည် ငွေကောက်ခံမှု၊ အခကြေးငွေများ၊ ဒဏ်ကြေးများမှတစ်ဆင့် ကောက်ခံပါသည်။ရှိုင်းယားပြည်နယ်သည် ဘတ်ဂျက်ကို ဟန်ချက်ညီစေရန် ချေးငွေကို အသုံးပြုနိုင်ပါ။(CG Concept 6 ကိုကြည့်ပါ)

(၁)Universe Custodian Guardians များသည် ကိုယ်ပိုင်လုပ်ငန်းကို မပံ့ပိုးပါ။ ထောက်ခံ ကြာတယ်“**CRON**”(အကျိုးအမြတ်အတွက်မဟုတ်ဘဲ ကွန်မြူနတီလုပ်ဆောင်ခြင်း)။

(၂)မရရှိခြင်းဟူသည် ကုသိုလ်၊ လုပ်အား သို့မဟုတ် ဝန်ဆောင်မှုဖြင့် မရရှိသောအရာ ဖြစ်သည်။မရရှိသောဝင်ငွေ၊ ရာထူး၊ ပါဝါနှင့်ကြွယ်ဝမှုအဆုံးသတ်။အစိုးရက ပြဋ္ဌာန်း ထားသည်။

(၃)ကွယ်လွန်သူသည် လူ့ဘောင်ဘဝတွင် ပိုင်ဆိုင်မှု၊ အမွေအနှစ်၊ ထုံးတမ်းစဉ်လာ၊ အသိပညာ အဆက်မပြတ် ရှိနေသည်။အိမ်ယာသည် အမွေအနှစ်များ၊ မိသားစုလေ့ထုံးတမ်းများနှင့် အမှတ်တရ များ၊ စုဆောင်းထားသော ဗဟုသုတများ၊ ဘဝအတွေ့အကြုံများကို ဖြတ်သန်းပါသည်။ အိမ်ရာက ရာထူး မလွန်ဘူး။(သေခြင်းနှင့်အဆုံးသတ်သည်)ပါဝါ(သေခြင်းနှင့်အဆုံးသတ်သည်)စည်းစိမ်ဥစ္စာအားလုံး သည် အစိုးရဘဏ္ဍာထဲသို့ ရောက်သွားပါသည်။

(၄)တခါသုံးတွေက ဖြန်းတီးတယ်။ရေလမ်း၊ ပင်လယ်တွေကို ညစ်ညမ်းစေတယ်။ နောက်ထပ် အမှိုက်ပုံ ဖန်တီးပါ။တခါသုံးပစ္စည်းများကို အဆင့်မြတ်လိုက်ပါပြီ။ အစိုးရက ပြဋ္ဌာန်းထားသည်။

(၅)ပြန်လည်အသုံးပြုမရသော အမှိုက်များ၊ အမှိုက်ပုံများ ဖြစ်လာသည်။ပြန်လည်အသုံးပြုမရသော အပိုင်းများကို ဖယ်ရှားလိုက်ပါပြီ။အစိုးရက ပြဋ္ဌာန်းထားသည်။

(၆)အတုနှင့် သို့မဟုတ် သဘာဝ အချိဓာတ်ထည့်ခြင်းကို စိတ်ဓာတ်ကျစေရမည်။အခွန်ပို ပေးတယ်။(100%)အစိုးရက ပြဋ္ဌာန်းထားသည်။

အခွန်နတ်ယူထားသော အလွှငွေများ လူဒါန်းမှု အဆင့်အတန်း ရှိသော ပရဟိတများ ဖြစ်ကြပါသည်။ အတု၊၎င်းတို့သည် အဂတိလိုက်စားသော အစိုးရမှ ထောက်ခံထားသော အခွန်ရှောင်မှု အစီအစဉ်များ ဖြစ်သည်။ဒါတွေကို မလူပါနဲ့! ပရဟိတကိုပိတ်ပါ၊ ပိုင်ဆိုင်မှုများကိုသိမ်းပါ။ တရားစွဲဖို့ အစိုးရ၊**ဒေါ R6**

ချမ်းသာသူဖြစ်ခြင်း။(အဆိုးကွင်းဆက်)ပြစ်မှတစ်ခုဖြစ်သည်။**ဒေါR6**လူမှု အသိုက်အဝန်းကို ဆန့်ကျင်တဲ့ ရာဇဝတ်မှုတွေ၊ **၁ ဘုရားသခင်!**စည်းစိမ် ဥစ္စာ အသားအရောင် ခွဲခြားမှု အဆုံးသတ်။ ကပ်ပါးသားကောင်များကို အမြတ်ထုတ်ခြင်း ပြီးဆုံးသည်။ ကိုယ်ပိုင်ပိုင်ဆိုင်မှု ကုန်ဆုံးသွားပါပြီ။ရပ်ရွာ ပိုင်ဆိုင်မှုနှင့် ရပ်ရွာအုပ်ချုပ်မှုဖြင့် အစားထိုးခဲ့သည်။



အမြတ်ထုတ်မှု၊ ပုဂ္ဂလိကပိုင်ဆိုင်မှု၊ အလွတ်ပိုင်၊ မူပိုင်ခွင့်၊ မူပိုင်ခွင့် လောင်းကစားကို လျစ်လျူရှုခြင်း။(အရင်းအနှီးအမြတ်၊ ငွေချေးစာချုပ်များ၊ ရွှေတို၊ အနာဂတ်များ၊ အမြတ်အစွန်းများ၊ အကာအကွယ်များ၊ ရွေးချယ် စရာများ၊ ရှယ်ယာများ၊ စတော့များ၊ လဲလှယ်မှုများ၊ အာမခံများ၊ ကာစီနိုများ၊ ဘွတ်ကင်များ၊ ဘင်ဂို၊ ထီများ၊ အားကစားလောင်းကစားများ၊ အင်တာနက် လောင်းကစားဝတ်ဆိုင်မှုများ၊ အခြားလောင်းကစားများနှင့် သို့မဟုတ် လောင်းကစားများ။)၊ credit(ကတ်များ၊ ချေးငွေများ၊ ... အကြွေးစုဆောင်းသူများ)အခွန်ရှောင်ခြင်း။

(အခွန်နှုတ်ယူနိုင်မှု၊ အခွန်လျော့ချမှု၊ အခွန်နှုတ်ယူမှု၊ ယုံကြည်မှု၊ လူဒါန်းမှုများ။)ချမ်းသာကြွယ်ဝမှု အသားအရောင်ခွဲခြားမှုဟာ ဒီမိုကရေစီဆက်အတွက်သာမက နောင်လာနောက်သားတွေအတွက်ပါ ခြိမ်းခြောက်မှုတစ်ခုပါ။အမြတ်ထုတ်ခြင်း၊ ပုဂ္ဂလိကပိုင်ဆိုင်မှု၊ လောင်းကစား၊ အခွန်ရှောင်မှု၊ ချမ်းသာကြွယ်ဝမှု၊ အသားအရောင်ခွဲခြားမှု၊ အခမဲ့ပိုင်ဆိုင်ခွင့်၊ မူပိုင်ခွင့်၊ မူပိုင်ခွင့်၊ အကြွေး၊ ၎င်း တို့၏ သားသမီးများ၏ အနာဂတ်ကို ဖျက်ဆီးကြောင်း မိဘများအား အစီရင်ခံရမည်။မိဘများက တာဝန်ယူမှု၊ တာဝန်ခံမှု၊ ဖယ်ရှားမှု၊ MS RG ခွင့်ပြုသော သို့မဟုတ် တာဝန်ရှိသော နိုင်ငံရေးသမား များ၊အမြတ်ထုတ်ခြင်း၊ ပုဂ္ဂလိကပိုင်ဆိုင်မှု၊ အခမဲ့ပိုင်ဆိုင်ခွင့်၊ မူပိုင်ခွင့်၊ ခရက်ဒစ်၊ မူပိုင်ခွင့်၊ လောင်းကစား၊ အခွန်ရှောင်မှု၊ ချမ်းသာကြွယ်ဝမှု အသားအရောင်ခွဲခြားမှု။

အကျိုးရှိသော ဘဝနေထိုင်မှု မျှတသော အသိုက်အဝန်းအတွက် CG Economics။

CG Economic ၏ သဘောတရားကို အကောင်အထည်ဖော်ရန်။ရပ်ရွာအုပ်ချုပ်ရေး လိုအပ် တယ်။ Custodian Guardian သည် အဆင့် ၂ ဆင့်ရှိသော အုပ်ချုပ်ရေး၊ ဝိညာဉ်ရေးနှင့် နိုင်ငံရေးကို ထောက်ခံပါသည်။ဝိညာဉ်ရေးရာမှာ ၂ ဆင့်၊ ဒေသဆိုင်ရာ၊ 'ကလန်'ပြည်နယ်-'အော်ရ က်ခဲ'၊ နိုင်ငံရေးက ၂ ဆင့်၊ ပြည်တွင်းရှိုင်းယား၊ 'ကောင်စီ'၊ 'ပြည်နယ်'လွှတ်တော်'.

အုပ်ချုပ်မှုစနစ်သည် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ထားသော တန်းတူညီမျှမှုဖြင့် လာသည်။(သူ၊ သူမ)ကိုယ်စားပြုမှု။ ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံ ကိုယ်စားလှယ်များ တန်းတူညီမျှရေး ကော်မတီကို ဖွဲ့စည်းသည်။ အရည်အချင်းအလိုက် တာဝန်ခွဲဝေပေးသည်။1 ၏ခေါင်းဆောင်မှုသည် Tyranny ဖြစ်သည်။ ရွေးကောက်တင်မြှောက်ထားတဲ့ ကော်မတီရဲ့ အုပ်ချုပ်ရေးက တရားမျှတတယ်။

ကော်မတီတစ်ခုသည် He, She ကို တန်းတူရည်တူ ကိုယ်စားပြုပါသည်။စုစည်းမှုတွင် ရွေးကောက်ခံကော်မတီတစ်ခု ရှိသည်။('ကလန်')7 သူ 7 သူမ။ Oratorio တွင် ရွေးကောက်ခံကော်မတီတစ်ခုရှိသည်။('Orackle')7 သူ 7 သူမ။A Shire('ကောင်စီ')ရွေးချယ်ခံရသူ ၂ ဦးရှိသည်။ (သူ ၁ ယောက်၊ သူမ ၁ ယောက်)+ ၃ ခုအုပ် ခံရသူ။ ပါလီမန်တွင် ရွေးချယ်ခံရသူ ၃၅ ဦးနှင့် ဒေါ်အောင်ဆန်းစုကြည် ၃၅ ဦးတို့ ပါဝင်သည်။ အဲဒီနောက် ရွေးကောက်တင်မြှောက်ခံရ သူ ၇ ဦးကို ရွေးကောက်တင်မြှောက်လိုက်သူ ၇ ဦးကို အစိုးရဖွဲ့ဖို့ ဖြစ်ပါတယ်။

မဲပေးခြင်းသည် ကျင့်ဝတ်သိက္ခာတစ်ခုဖြစ်သည်။အသိုင်းအဝိုင်းတစ် ခု၏ ရှင်သန်မှုသည် ၎င်း၏အဖွဲ့ဝင်များထံမှ ပံ့ပိုးမှုအများဆုံးပါဝင်မှု အပေါ် မူတည်သည်။ အသိုင်းအဝိုင်းအဖွဲ့ဝင်တစ်ဦးနှင့် အုပ်ထိန်းသူ အုပ်ထိန်းသူတိုင်းသည် ရွေးကောက်ပွဲအားလုံးတွင် မဲပေးရန် တာဝန်ရှိသည်။(နိုင်ငံရေး သို့မဟုတ် နိုင်ငံရေးမဟုတ်)။မလိုက်နာ၊ ဒေါ်R1



မဲပေးတဲ့လူတွေက တိုင်ရန်နီတွေကို ထူထောင်တဲ့လူတွေကို ထောက်ခံတယ်။လော်ဘီအဖွဲ့တွေ ကို အုပ်ချုပ်မှု အကျင့်ပျက်အောင် လုပ်ခွင့်ပေးတယ်။Vote ပေးရပါမယ်။

အုပ်ချုပ်မှုတာဝန်ခံမှု လိုအပ်ပါသည်။အုပ်ချုပ်မှုစနစ်သည် စည်းမျဉ်းများပြုလုပ်ပြီး ဤစည်းမျဉ်းများ ကို ပြဋ္ဌာန်းသည်။စည်းမျဉ်းများပေါ်တွင်အခြေခံသည်။'ဥပဒေပေးသူဖော်ပြချက်'.

AS it is Written It Shall Be

ဘုန်းတော်အတွက်၁ ဘုရားသခင်လူသားတို့၏ ကောင်းကျိုး၊